
Bestyrelsesmøde d. 5. marts 2024 

 

Nyt fra Amalieparken 

• Personalesituationen 

Maja N har været sygemeldt i en længere periode men er nu klar til at komme langsomt tilbage til huset 

igen. Maja har dog et ønske om at starte langsomt op på en anden stue og derfor bliver hun for en periode 

koblet på Larvestuen som lige nu har brug for lidt ekstra timer da de også har en medarbejder på nedsat tid.  

Ællingestuen har haft et ønske om at få Gopi ind på stuen i Majas fravær, hvorfor Gopi nu er Ælling. 

Som ny flyver ansætter vi Anna, som er ny vikar i huset. 

Matilde som nu er blevet flyver i huset er taget på ferie i de næste 2 måneder og vi har derfor kun Anna 

som flyver i huset i en periode. 

• Partnerskab med musikskolen  

Musikskolen er nu klar til at starte op med det partnerskab der har været undervejs i et stykke tid. Det er 

kommunens sprogmidler (dem vi også køber sprogklar for) som bliver brugt. 

Partnerskabet kommer til at have fokus på sang i vuggestuerne i kommunen og personalet bliver 

”uddannet” en stue ad gangen sammen med børnene. Der kommer altså en musikpædagog ud i vores hus, 

vist nok 4 gange pr. stue med en masse inspiration som stuerne efterfølgende kan arbejde videre med. 

• Uanmeldt tilsyn 

Borgmesterbesøg d. 22.4  

I tidsrummet 14.25-14.55 vil vi få besøg af borgmesteren, direktøren og centerchefen. Der plejer at deltage 

en leder og bestyrelsesformand. 

Økonomi 

Intet nyt siden sidst – Camilla har først økonomimøde i uge 11 

Budgetproces for kommunen 2025-2028 

I perioden frem til sommerferien udarbejdes et basisbudget ved at en række tekniske forhold opdateres. 

Det gælder bl.a. nye skøn for befolkningsudviklingen, nye skøn for pris- og lønudviklingen, 

skatteudskrivningsgrundlag, ny lovgivning og konsekvenserne af kommuneøkonomiaftalen. I denne fase 

fastholdes det eksisterende serviceniveau uændret.  

Frem til d. 6. juni 2024 er der mulighed for at fremsende forslag til Mulighedskataloget. Mulighedskataloget 

behandles i de stående udvalg i august måned og indgår i 1. behandlingen af budgettet og i de efterfølgende 

politiske forhandlinger. Med Mulighedskataloget gives brugerbestyrelser, rådsformænd, ledere og MED-

systemet mulighed for at fremsætte forslag til budgettet, der ændrer serviceniveauet 

Der afholdes to orienteringsmøder i løbet af processen.  

- Første orienteringsmøde bliver d. 17. april 2024, hvor der vil blive givet en status på kommunens 

økonomi samt nogle perspektiver på den videre proces. (Camilla kan ikke deltage her) 



- Andet orienteringsmøde afholdes d. 18. september 2024. Her præsenteres resultatet af de politiske 

forhandlinger – sandsynligvis i form af et budgetforlig – og høringsprocessen sættes i gang. 

Høringen løber frem til d. 25. september 2024. Efter vedtagelse af budgettet for 2025-2028 afholdes endnu 

et orienteringsmøde for bestyrelserne i hhv. daginstitutioner og skoler. På dette møde orienteres 

bestyrelserne om budgettet og inddrages i forhold til implementeringen af dette. Datoen for disse møder er 

ikke fastsat endnu. 

Forældremøde i maj 

- Vi taler om at det kunne give mening at invitere sundhedsplejerske/tale-høre konsulent ril et oplæg 

under forældremødet.  

- En idé er at dele det op I alder – fx at sundhedsplejersken taler til vuggestueforældre først og 

derefter skifter over til børnehaveforældrene – en snak om søvn.  

- Vi snakker om hvorvidt vi skal holde 1 eller 2 forældremøder I løbet af året.  

 

Sidste år blev der holdt 2, hvor det blev delt op I et generelt forældremøde og et stuemøde. Der 

hældes mest til at holde 1 forældremøde, hvori der også indgår et oplæg.  

 

- Der laves en forældremøde-flyer, som vi hænger op på hver plads I garderoberne – her kan vi 

fremhæve hvad forældremødet kommer til at handle om.  

Madordningen  

Forårsklargøring af legepladsen 

- Der er kommet sand på legepladsen, hvilket har været noget tid undervejs.  

- Der er indkøbt nye løbecykler, nyt sandlegetøj, byggeklodser, bolde m.m. til legepladserne.  

Kulturen på stuerne 

Evalueringer 

- Fastelavn 

Kunne der købes nogle sjove hatte og lidt ansigts-maling kun til personalet så man kunne låne ”udklædning” 

af huset. 

Andet 

Vi snakker om at fordele ressourcerne så godt som muligt. 

Bestyrelsen vil sende en besked ud med en opfordring om at folk giver besked så tidligt som muligt hvorvidt 

de kommer eller ej.  

 

 

 

 

 



 

 


